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Amely készült Kaposvár Megyei Jogú Város Toponári Településrészi Önkormányzata 2024. 
április 10. napján 9.15 órakor, a Toponári Művelődési Házban tartott munkaterv szerinti 

üléséről. 
 
Jelen voltak a jegyzőkönyv 1. számú mellékleteként szereplő jelenléti ív szerint, mely tartalmazza 
a megjelent képviselők, meghívottak nevét, megjelenésük tényét. 
 
Nagy Attila levezető elnök köszöntötte az ülésen megjelent képviselőket, a hivatal dolgozóit és 
minden megjelentet. Tájékoztatta a testületet, hogy a településrészi önkormányzat elnöke 
Mihalecz András akadályoztatása miatt nem tud részt venni az ülésen, a közgyűlés és szervei 
Szervezeti és működési szabályzatáról szóló 85/2012. (XII. 17.) önkormányzati rendelet 40. § 
(1) bekezdése alapján őt bízta meg az ülés levezetésével. 
 
A jelenléti ív alapján megállapította, hogy 7 főből 4 fő jelen van, így a Toponári Településrészi 
Önkormányzat határozatképes. 
 
Kérte a képviselőket, hogy a jegyzőkönyv 2. számú mellékleteként szereplő meghívó napirendjét 
fogadják el. 
 
26/2024. (IV. 10.) Toponári Településrészi Önkormányzati határozat 
Kaposvár Megyei Jogú Város Toponári Településrészi Önkormányzata az ülés napirendjét a 
kiküldött meghívó szerint elfogadta. 
 
Szavazati arány: 4 igen 
   0 nem 

0 tartózkodás 
 
Napirend: 
 

1. Előterjesztés Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzata 2023. évi 
költségvetésének végrehajtásáról és a maradvány elszámolásáról  
Előterjesztő:  Szita Károly polgármester 
Közreműködik: dr. Csillag Gábor jegyző 
 

2. Előterjesztés az önkormányzat 2024. évi költségvetésének módosításáról  
Előterjesztő:       Szita Károly polgármester 
Közreműködik:  dr. Csillag Gábor jegyző  
 

3. Településrészi Önkormányzati tájékoztatók, egyéb feladatok  
   Előterjesztő:  Mihalecz András tanácsnok 
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Napirend tárgyalása: 
 

1. Előterjesztés Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzata 2023. évi 
költségvetésének végrehajtásáról és a maradvány elszámolásáról  
(Az előterjesztést a Közgyűlés üléséről készült jegyzőkönyv tartalmazza.) 
 
Előterjesztő:  Szita Károly polgármester 
Közreműködik: dr. Csillag Gábor jegyző 

 
Ráczné Varga Mária Gazdasági Igazgatóság Pénzügyi Iroda irodavezető kiegészítésként 
elmondta, hogy a törvény szerint ugyan május végéig kell, de mindig áprilisban dönt a Közgyűlés 
a zárszámadási rendeletről.  

A tényadatoknak megfelelően összeállították a zárszámadási rendeletet és mellékleteit, 5,5 
milliárdos maradvánnyal zártak, melynek többsége kötelezettséggel terhelt. A 
pénzmaradványnak nem része a lekötött betét és az állampapírban elhelyezett forrás; a lekötött 
betét 7,9 milliárd Ft. volt, az állampapírban lekötött betét pedig 1,7 milliárd Ft., így az áthúzódó 
kiadásokra a fedezet rendelkezésre áll a költségvetésben. 

A toponári tagiskola előtti parkoló elkészült, csak a pénzügyi rendezése húzódik át a 2024. évi 
költségvetésbe. 

A jelenlévők részéről egyéb kérdés, hozzászólás, vélemény nem hangzott el. 

 

27/2024. (IV. 10.) Toponári Településrészi Önkormányzati határozat 

Kaposvár Megyei Jogú Város Toponári Településrészi Önkormányzata az önkormányzat 2023. 
évi költségvetésének végrehajtásáról, és a maradvány elszámolásáról szóló előterjesztést 
megtárgyalta, a határozati javaslatokat és a rendelet-tervezetet elfogadásra javasolja a 
Közgyűlésnek. 
 

Szavazati arány a határozati javaslatokra:  4 igen 
       0 nem 

0 tartózkodás 
 

Szavazati arány a rendelet-tervezetre:  4 igen 
       0 nem 

0 tartózkodás 
 
 

2. Előterjesztés az önkormányzat 2024. évi költségvetésének módosításáról  
(Az előterjesztést a Közgyűlés üléséről készült jegyzőkönyv tartalmazza.) 
 
Előterjesztő:       Szita Károly polgármester 
Közreműködik:  dr. Csillag Gábor jegyző  

 
Ráczné Varga Mária Gazdasági Igazgatóság Pénzügyi Iroda irodavezetője elmondta, hogy a 
költségvetés módosításánál a költségvetési rendeleten jellemzően a pénzmaradvány és az 
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áthúzódó kiadások kerültek átvezetésre, minimális belső átcsoportosításokra került sor, az 
átruházott hatáskörű döntések szerepelnek még az előterjesztés végén, amelyekben az utolsó 
Közgyűlés óta döntött Szita Károly polgármester úr.  

Olyan átcsoportosítás történt még, hogy a pedagógus béremeléssel kapcsolatosan a korábban 
céltartalékba tett többlet állami támogatások most lebontásra kerültek az intézményekhez. 

Nagy Attila levezető elnök felvetette: hiányolja, hogy még nem szerepelnek nevesítve az út-, és 
járda felújítások, amelyek többek között Toponárt is érintik, de Komor Zoltán műszaki 
irodavezető részéről az hangzott el, hogy polgármester úr helyszíni szemlét kíván tartani a javasolt 
felújításoknál. 

Ráczné Varga Mária Gazdasági Igazgatóság Pénzügyi Iroda irodavezetője tájékoztatásul 
elmondta, hogy a műszaki bizottság dönt az út-és járda felújításokról, ők pedig a két Közgyűlés 
között is össze tudnak ülni az ügyben. 

A napirendhez egyéb kiegészítés, kérdés, hozzászólás, vélemény nem hangzott el. 

 

28/2024. (IV. 10.)Toponári Településrészi Önkormányzati határozat 

Kaposvár Megyei Jogú Város Toponári Településrészi Önkormányzata az önkormányzat 2024. 
évi költségvetésének módosításáról szóló előterjesztést megtárgyalta, a határozati javaslatot és a 
rendelet-tervezetet elfogadásra javasolja a Közgyűlésnek. 
 
Szavazati arány a határozati javaslatra:  4 igen 
       0 nem 

0 tartózkodás 
 

Szavazati arány a rendelet-tervezetre:  4 igen 
       0 nem 

0 tartózkodás 
 

 
3. Településrészi Önkormányzati tájékoztatók, egyéb feladatok  

 Előterjesztő:  Mihalecz András tanácsnok 
 
 
Gerse László külső képviselő felvetette, hogy a fűnyírás még mindig kívánni valót hagy maga 
után. Ez a probléma a tavaszi és nyári időszakban mindig előjön. 
 
Nagy Attila levezető elnök hozzátette, hogy a játszóteret már lekaszálták. 
 
Battyányi Beáta meghívott, civil és roma referens elmondta, hogy a korábbi évekhez képest 
alacsony a közmunkások száma. 
 
Hermann-né Kanyar Julianna külső képviselő a 2 fő közmunkást megköszönte a 
Városüzemeltetésnek, ők a Toponári Részönkormányzat területén dolgoznak. Elmondta, hogy 
ígéretet kaptak még egy fűnyírást végző közmunkásra is, aki főként a Deseda környékén, a város 
fűnyírójával fogja nyírni a füvet, melybe a Desedán használt kis traktor is be fog segíteni. 
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Hermann-né Kanyar Julianna képviselő ismételten felvetette továbbá az iskola kapujának 
ügyét. 

Miután az iskola kapujának felújítása nem történt meg, javasolja, hogy a Toponári 
Részönkormányzat kezdeményezze annak felújítását a Kaposvári Tankerületi Központnál, 
tekintettel arra, hogy a kezelésében lévő intézményről van szó.  

Kéri, hogy foglalják határozatba a kapu felújításával kapcsolatos indítványozó határozatot, és azt 
a jegyzőkönyvről készült Kivonat formájában a titkár továbbítsa a Kaposvári Tankerületi Központ 
felé. 

 

29/2024. (IV. 10.) Toponári Településrészi Önkormányzati határozat 

Kaposvár Megyei Jogú Város Toponári Településrészi Önkormányzata úgy határozott, hogy 
kezdeményezi a Kaposvári Tankerületi Központnál a Toponári Tagiskola kapujának felújítását. 
 
Felelős: Mihalecz András elnök 
Határidő:  folyamatos 
 
Szavazati arány: 4 igen 
   0 nem 

0 tartózkodás 
 

Sziberné Fehér Éva meghívott, a Kaposvári Humánszolgáltatási Gondnokság vezetője 
szeretné a részönkormányzat együttműködését kérni a következőkben:  

Tudja, hogy a toponáriak számára új ez a rendszer, hiszen nem a „Toponárt Szépítők” Egyesületen 
keresztül valósul meg a rendezvények szervezése, finanszírozása. 

Miután a Kaposvári Humánszolgáltatási Gondnokság költségvetési szerv, és szigorú számviteli 
szabályok vonatkoznak rá, Sziberné Fehér Éva kérése az lenne, hogy minden konkrét rendezvény 
megtartása előtt üljenek le megbeszélni - mindazokkal, akik a szervezésében részt vesznek-, a 
feladatok konkrét felosztását, továbbá azt, hogy milyen számlákat tud befogadni a Gondnokság. 
Ha ez megtörtént, csak azt követően lehet a pénzt elkölteni.  

Ő, mint a Kaposvári Humánszolgáltatási Gondnokság vezetője, felügyelni fogja a fentieket, 
hiszen a jogszerűség az ő felelőssége. 

Itt helyben, a Toponári Részönkormányzatnál, Vörös Jánosné Erika lesz a Humánszolgáltatási 
Gondnokság megbízottja. 

Amit a jogszabály előír, csak azt, és csak olyan célra lehet elszámolni. 

Megjegyezte, hogy a 2023.09.29. óta végelszámolás alatt álló „Toponárt Szépítők” Egyesület, 
mint civil szervezet könyvelőjének könyvelési díját a Gondnokság nem fizetheti ki.  

A könyvelő a végelszámolás alatt lévő egyesülettel állt jogviszonyban, neki végzett munkát. 
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Ráczné Varga Mária irodavezető elmondta, mint elvi lehetőséget, hogy a végelszámolás alatt 
lévő civil szervezet tagjai egymás között megoszthatják a könyvelési költséget. 
 
 
Több napirend nem lévén a levezető elnök az ülést 10.15-kor bezárta. 
 
 
 
Kaposvár, 2024. április 10. 
 

 

 

    Nagy Attila              Hermann-né Kanyar Julianna 
   levezető elnök                                    képviselő 
                            jegyzőkönyv-hitelesítő 


